

卫理公会以萨迦守望者 03-09/10/2024

十月第一个星期的祷告事项

A. 国际

1. 泰国成为东南亚第一个承认同性婚姻的国家。祷告求主保守泰国的基督徒能在信仰和婚姻的立场上坚定。 <https://shorturl.at/OBX7H>
2. 飓风海伦肆虐美国东部 3 州，导致多人死亡，数百万人断电。求主帮助修复工作及安慰人的心灵。 <https://shorturl.at/CXLyE>

B. 国家

1. 为马来西亚国家领袖及执法当局有智慧、公正地处理 GISB 儿童之家丑闻。 <https://shorturl.at/pJSgZ>
2. 为所有教育工作者祷告，求主赐他们有智慧和力量传授知识，同时与家长有好的配搭。

C. 教会

1. 祷告信徒之间彼此真诚相待，活出盐和光的生命见证。
2. 为健全的教会领导层祷告。领袖们有智慧看顾自己、家庭、工作及服事，各方面的都健康平衡。

D. 家庭

1. 为着家人之间的矛盾求主怜悯，以爱彼此饶恕。
2. 提名为还未信主的家人祷告。

Methodist Issachar Watchmen 03-09/10/2024

Prayer items 1st week of October

A. World

1. Thailand becomes the first country in Southeast Asia to recognize same-sex marriage. Pray that the Lord will keep Christians in Thailand steadfast in their faith and maintain a Biblical stance on marriage. <https://tinyurl.com/ycyuru9h>
2. Hurricane Helene has ravaged three states on the U.S. East Coast, causing many deaths and leaving millions without electricity. Pray for the Lord's help in the restoration efforts and for comfort to those affected. <https://tinyurl.com/2vf2584t>

B. Country

1. Pray for wisdom and justice for Malaysia's national leaders and law enforcement authorities as they handle the GISB children's home scandal. <https://shorturl.at/oj3yk>
2. Pray for all educators: asking the Lord to grant them wisdom and strength in teaching, while also fostering greater collaboration with parents.

C. Church

1. Pray that believers will treat each other with sincerity and live out a life as witnesses for Christ.
2. Pray for a healthy church leadership. May the leaders have wisdom to care for themselves, their families, work and ministry; all the while maintaining a healthy balance in all aspects.

D. Family

1. Pray for the Lord's mercy in family conflicts, that they may learn to forgive each other in love.
2. Pray specifically for family members who have not yet believed in God.

Pengawal Isakhar Methodist 03-09/10/2024

Doa minggu pertama Oktober

A. Dunia

1. Thailand menjadi negara yang pertama di Asia Tenggara yang telah mengiktiraf perkahwinan sama jantina. Berdoalah agar Tuhan memelihara umat Kristian di Thailand supaya teguh di dalam iman dan pendirian mereka tentang perkahwinan. <https://shorturl.at/u90qg>
2. Taufan Helene melanda tiga negeri di pantai timur Amerika Syarikat, menyebabkan banyak kematian dan jutaan orang terputus bekalan elektrik. Berdoalah agar Tuhan membantu usaha pemulihan dan menghiburkan hati mereka yang terkesan. <https://shorturl.at/qAWzZ>

B. Negara

1. Berdoa agar para pemimpin negara Malaysia dan pihak berkuasa penguatkuasaan bertindak dengan kebijaksanaan dan adil di dalam menangani skandal Rumah Kanak-kanak GISB. <https://shorturl.at/t7HRp>
2. Berdoa untuk semua pendidik, agar Tuhan mengurniakan mereka kebijaksanaan dan kekuatan di dalam mereka menyampaikan ilmu, serta menjalin kerjasama yang baik dengan ibu bapa.

C. Gereja

1. Berdoa agar para orang yang percaya memiliki bersikap yang ikhlas dan memberikan kesaksian yang hidup sebagai garam dan cahaya.
2. Berdoa untuk kepimpinan gereja yang sihat. Semoga para pemimpin dikurniakan kebijaksanaan untuk menjaga diri, keluarga, pekerjaan, dan pelayanan, serta mencapai keseimbangan yang sihat dalam semua aspek.

D. Keluarga

1. Berdoa agar kasih Tuhan akan menyelesaikan setiap konflik di dalam keluarga sehingga memimpin mereka untuk saling mengampuni.
2. Doakan secara khusus untuk ahli keluarga yang belum menerima Tuhan Yesus.